

本地漁產品的輻射水平測試結果

(截至2023年10月16日)

Results of Radiological Testing of Local Fishery Products

(As of 16 October 2023)

漁農自然護理署（漁護署）定期在魚類養殖區及魚類統營處批發市場採集樣本進行輻射水平測試。

鑒於日本已開始排放福島核電站核廢水，基於預先防範原則，漁護署將加強對本地漁產品的輻射水平測試，並從2023年8月24日起，每日在本署的網站公布相關輻射檢測結果。

The Agriculture, Fisheries and Conservation Department (AFCD) collects samples from local fish culture zones and wholesale markets under the Fish Marketing Organization (FMO) for radiological testing on a regular basis.

In view of the fact that Japan has commenced the discharge of wastewater from Fukushima Daiichi Nuclear Power Plant, based on the precautionary principle, AFCD will enhance the radiological surveillance programme on local fishery products. Relevant radiation surveillance results will be updated on the Department's website on daily basis starting 24th August 2023.

表1. 已進行輻射水平測試的本地漁產品數目

Table 1. Number of local fishery products tested for radiation level

已檢測漁產品類別 Fishery products tested	已檢測數目 (從2023年10月15日中午12時 至 2023年10月16日中午12時) No. of samples examined (from 15 October 2023 noon to 16 October 2023 noon)	已檢測累積數目 (從2023年8月24日至 2023年10月16日中午12時) Cumulative no. of samples examined (from 24 August 2023 to 16 October 2023 noon)
本地魚類養殖區/ 魚類統營處 批發市場採集的樣本 Samples from local fish culture zones / FMO wholesale markets	50	2606
結果 Result	50 (全部合格) (All satisfactory)	2606 (全部合格) (All satisfactory)